



REMINDER / ERINNERUNG

Appendix J – Art. 253, Article 7.3.1

FIA Championships as from 01.01.2024 / Rally Cars:

All cars must be fitted with two fire extinguishers in compliance with Articles 7.3.2 to 7.3.5 hereunder or with FIA Standard 8865-2015 (Articles 7.3.2 to 7.3.5 hereunder do not apply in the latter case).

Installation of the second manual extinguisher: in accordance with Article 7.3.6 below. It can be installed in the cockpit or the luggage compartment.

As from 01.01.2024, at least one of the two compulsory manual extinguishers must be High Voltage compatible (see Article 253-18.23).

FIA EHRC PARTICIPANTS

The above requirement for two handheld fire extinguishers DOES NOT APPLY to FIA European Historic Rally Championship events in 2024, for all competitors using historic competition vehicles in compliance with Appendix K, with a valid FIA HTP.

Anhang J - Art. 253, Artikel 7.3.1

FIA-Meisterschaften ab dem 01.01.2024 / Rallyefahrzeuge:

Alle Fahrzeuge müssen mit zwei Feuerlöschern in Übereinstimmung mit den Artikeln 7.3.2 bis 7.3.5 ausgestattet sein oder der FIA-Norm 8865-2015 (im letzteren Fall gelten die Artikel 7.3.2 bis 7.3.5 nicht).

Einbau des zweiten Handfeuerlöschers: gemäß Artikel 7.3.6. Er kann im Cockpit oder im Gepäckraum eingebaut werden.

Ab dem 01.01.2024 muss mindestens einer der beiden vorgeschriebenen Handfeuerlöscher hochspannungsfest sein (siehe Artikel 253-18.23).

FIA EHRC TEILNEHMER:

Die oben genannte Anforderung von zwei Handfeuerlöschern GILT NICHT für Veranstaltungen der FIA European Historic Rally Championship im Jahr 2024 für alle Teilnehmer, die historische Wettbewerbsfahrzeuge in Übereinstimmung mit Anhang K und mit einem gültigen FIA HTP verwenden.

